
 1 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 26. 5. 2014 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny přítomno 10 z 11 členů výboru a tajemník výboru 
Při hlasování č. 1 a 2  přítomno 6 členů výboru, při hlasování č. 3 přítomno 9 členů výboru, při hlasování č. 4 
přítomno 10 členů výboru, při hlasování č. 5 až 7 přítomno 9 členů výboru, při hlasování č. 8 až 11 přítomno 10 
členů výboru, při hlasování č. 12 přítomno 9 členů výboru. 
 
Omluveni: JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
 
Hosté: J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. J. Nouza – náměstek primátora hl. 
m. Prahy, Ing. P. Paneš, Ph.D. – ROZ MHMP. 
 
Zahájení: 13,02 hod. 
Ukončení: 14,25 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek 
 
 
Úvod 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek  přivítal přítomné na jednání, které bylo 
svoláno a konstatoval, že FV ZHMP je usnášeníschopný. Na úvod omluvil nepřítomnost 
předsedy FV ZHMP JUDr. P. Hulinského, Ph.D. Následně přednesl program jednání a 
vyzval přítomné k připomínkám a doplnění programu jednání FV ZHMP.  
 
Hlasování č. 1:  pro 6, proti 0, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatel zápisu nebyl v průběhu jednání stanoven 
 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek  přistoupil k prvnímu bodu jednání. 
 
Vyzval přítomné k připomínkám k zápisu. Vzhledem k tomu, že byl bod bez připomínek dal  
místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek  hlasovat o schválení zápisu. 
 
Hlasování č. 2:  6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
VIII. Změna právní formy Technické správy komunikací (Z2631) 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek vzhledem k nepřítomnosti předkladatelů bodů 
navrhl přistoupit k projednání bodu č. 8 programu a dále pokračovat od bodu č. 2. Požádal 
proto Ing. J. Nouzu – náměstka primátora hl. m. Prahy k úvodnímu slovu. Ten vysvětlil 
genezi celé problematiky a důvody pro změnu právní formy.  
Následně Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval 
přítomné k diskuzi. 
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Do diskuze se přihlásil Ing. J. Nouza – náměstek primátora hl. m. Prahy a upřesňoval a 
přibližoval další možnosti řešení. 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek po ukončení diskuze navrhl  usnesení 
 

1. FV ZHMP bere na vědomí na vědomí informaci Ing. J. Nouzy – náměstka 

primátora hl. m. Prahy o stavu přípravy transformace příspěvkové organizace TSK 

na jinou právní formu - a. s.  

 

Hlasování č. 3: pro 9, proti 0, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
II. Informace o současném stavu projektu OPENCARD 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek na úvod přivítal Ing. J. Vašíčka jako člena 
RHMP a J. Vávru - 1. náměstka primátora hl. m. Prahy. Požádal je o úvodní slovo a 
shrnutí základních faktů a informací o současném stavu projektu OPENCARD. J. Vávra - 1. 
náměstek primátora hl. m. Prahy a Ing. J. Vašíček představil přítomným současnou 
situaci. Dále byly představeny možné varianty řešení současného stavu. Byly řešeny i zdroje 
financování.   
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. 
Do diskuze se přihlásil Mgr. I. Kabický, Ing. J. Vašíček, P. Šimůnek, J. Vávra - 1. 
náměstek primátora hl. m. Prahy.  V diskuzi byly řešeny rozpočtové zdroje, návaznost 
případného nového nebo přechodného systému na ten původní. Také byly diskutovány 
alternativy a scénáře možných situací ve kterých se hl. m. Praha může ocitnout.  
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek navrhl usnesení: 
 

2. FV ZHMP žádá, aby ZHMP bylo informováno podrobnou zprávou o současném 

stavu projektu OPENCARD. 

 
Hlasování č. 4  pro 10, proti 0,  zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
III. Informace o připravovaném řešení zajištění fungování ekonomického systému (dříve 
JES) 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod a předl slovo Ing. J. Vašíčkovi. Ten 
ve svém úvodu vysvětlil postup za jakých podmínek bude pokračovat dosavadní „JES“. 
Představil další postup a řešení vedoucí k zjištění fungování nového ekonomického systému. 
Přiblížil jak dlouhá by měla být doba přechodu ze stávajícího systému na nový. Dále ve své 
úvodní řeči nastínil kroky potřebné k tomuto přechodu.  
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo, otevřel diskuzi do 
které se nikdo nepřihlásil a proto navrhl usnesení. 



 3 

 
3. FV ZHMP žádá, aby na každém jednání FV ZHMP byla pravidelně předávána 

informace o přípravě přechodu na nový ekonomický systém, včetně zajištění 

plnohodnotného fungování ekonomických agend v rámci celého hl. m. Prahy v 

přechodném období. 

 
Hlasování č. 5  pro 9, proti 0,  zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
IV. Návrhy na poskytnutí dotací městským částem HMP 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek na úvod přivítal J. Vávru - 1. náměstka 
primátora hl. m. Prahy a požádal ho o představení žádostí jednotlivých MČ hl. m. Prahy.      
J. Vávra - 1. náměstek primátora hl. m. Prahy v úvodním slovu přednesl žádost a 
zdůvodnění potřeby dotace poskytnuté hl. m. Prahou každé městské části jednotlivě. 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. Do té se přihlásil Mgr. I. Kabický, J. Vávra - 1. náměstek primátora hl. m. 
Prahy, místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek. V diskuzi byla probírána zejména 
žádost MČ Praha 19 s tím, zda by nebylo vhodné, aby některé akce i pro MČ hl. m. Prahy 
zajišťovalo OMI MHMP. Bylo také diskutováno, zda žádost MČ Praha 19 je adekvátní. Dále 
byl vznesen námět zda by RHMP nezvážila možnost poskytnutí do 100 mil. Kč na školy a 
školská zařízení.  
  
 Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek po krátké diskuzi navrhl usnesení: 
 

4. FV ZHMP doporučuje ZHMP materiály předložené na květnové zasedání 

obsahující návrhy na poskytnutí dotací městským částem hl. m. Prahy schválit.  

 
Hlasování č. 6  pro 9, proti 0,  zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 

5. FV ZHMP žádá RHMP, aby ve vazbě na disponibilní finanční zdroje zvážila 

možnost poskytnutí dalších dotací MČ hl. m. Prahy na krytí potřeb v oblasti školství 

v celkovém objemu do 100 mil. Kč. 

 
     Hlasování č. 7  pro 5, proti 0,  zdržel hlasování 4 – návrh nebyl přijat 

 
 
V. Načerpání poslední tranše úvěru od EIB na financování trasy metra A (Z2652) 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod a předal slovo J. Vávrovi - 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Ten seznámil přítomné s genezí celého úvěrového 
rámce. Připomněl podmínky za kterých byl tento úvěr hl. m. Praze poskytnut. 
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Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. Do té se nikdo nepřihlásil, proto navrhl usnesení: 
 
 

6. FV ZHMP doporučuje schválit tisk Z-2652 v předloženém znění. 
 
Hlasování č. 8  pro 9,  proti 0,  zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 

 
 
 
VI. Soubor rozpočtů HMP na rok 2014 (Z2625) 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod a předal slovo J. Vávrovi 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Ten seznámil přítomné s obsahem předloženého tisku. 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. Do té se nikdo nepřihlásil, proto navrhl usnesení: 
 

1. FV ZHMP doporučuje schválit tisk Z-2625 v předloženém znění. 
 
Hlasování č. 9  pro 9,  proti 0,  zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 

 
 
VII. Restrukturalizace společnosti Pražské služby, a.s. (Z2668) 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod a předal slovo J. Vávrovi 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Ten na úvod přiblížil přítomným celou problematiku 
v odpadovém hospodářství v hl. m. Praze i s predikcí možného vývoje v dalších měsících. Na 
závěr zdůraznil výhodnost restrukturalizace společnosti. 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. Do té se přihlásil Ing. L. Plachý, J. Vávra 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, 
místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek. V diskuzi byla řešena jistá napjatost termínů a 
upřesňována některá přednesená data. Dále bylo dotazováno, zda existují posudky na celý 
výkup akcií a jak se toto celé dotkne hl. m. Prahy. Bylo také sdělováno, že prioritně jde o to, 
ochránit zájmy obyvatel hl. m. Prahy a zároveň se chovat jako dobrý hospodář. 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek po diskuzi navrhl dvě usnesení 
 

7. FV ZHMP bere na vědomí informaci J. Vávry - 1. náměstka primátora hl. m. Prahy.  
 
Hlasování č. 10  pro 10,  proti 0,  zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 

8. FV ZHMP doporučuje, aby následující materiál týkající se této problematiky byl 

doplněn analýzou obsahující ekonomické dopady uvedené transakce, jak na hl. m. 

Prahu, tak na Pražské služby, a.s., včetně zhodnocení jejich efektivity.   

 
Hlasování č. 11  pro 6,  proti 0,  zdržel hlasování 4 – návrh byl přijat 
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IX. Žádost starosty MČ Praha 11 – dotace pro MČ Praha 11 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod a předal slovo Mgr. D. Mlejnskému 
starostovi MČ Praha 11. Ten zdůvodnil požadavek MČ Praha 11. Dále představil FV ZHMP 
celou akci, tedy plavecký a sportovní areál, ke které se váže žádost o dotaci. Zejména dle jeho 
slov MČ Praha 11 žádá o dotaci na touto akcí vyvolané investice.  
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek poděkoval za úvodní slovo a vyzval přítomné 
k diskuzi. Do té se přihlásil Mgr. I. Kabický, Mgr. D. Mlejnský, J. Vávra 1. náměstek 
primátora hl. m. Prahy. V diskuzi byla vyjadřována podpora projektu. Také byl diskutován 
provozovatel a podmínky smluv k provozování. 
 

9. FV ZHMP bere na vědomí žádost MČ Praha 11 o účelovou investiční dotaci ve výši 

60 mil Kč na akci "jedenáctka VS" a doporučuje RHMP její poskytnutí zvážit a 

v případě poskytnutí předložit ke schválení v ZHMP. 

 
Hlasování č. 12  pro 9,  proti 0,  zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
 
X. Různé 
 
Místopředseda FV ZHMP JUDr. R. Blažek uvedl bod do kterého se nikdo nepřihlásil, 
proto poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 
 
 
 
 
 
 
 

JUDr. R. Blažek  
místopředseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek – ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická – ROZ MHMP 
Ověřil:  
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